
PROTOKÓŁ Nr XXXVII/2023

z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Augustów 

w dniu 22 lutego 2023 roku.

Obrady  Sesji  rozpoczęto  ok.  godz.  1005 w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Gminy
Augustów.
Obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Augustów prowadziła Przewodnicząca Rady
Gminy Augustów – Ewa Frąckiewicz.

Ad. pkt     1.   

Otwarcie obrad.

Czas rozpoczęcia /00:00:01/.

Przewodnicząca Rady otworzyła XXXVII Sesję Rady Gminy Augustów. Powitała
radnych Gminy, władze gminy, sołtysów.

Wiceprzewodniczący Rady poinformował o tym, że Klauzula informacyjna RODO
znajduje się przy wejściu do sali obrad sesji. 

Radni przystąpili do głosowania w celu sprawdzenia obecności.

Wyniki głosowania:

OBECNY: 13, NIEOBECNY: 2

Radni nieobecni:

1. Andrzej Kowalewski

2. Michał Szczepański

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 15 radnych zgodnie z listą obecności w
obradach  obecnie  uczestniczy  13  radnych, a  więc  podejmowane  uchwały  będą
prawomocne. 

W obradach Rady Gminy uczestniczyło ogółem 38 osób.

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. pkt     2.   

Przyjęcie porządku obrad.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:00:43/.

Pani Ewa Frąckiewicz – Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany
porządek obrad XXXVII sesji Rady Gminy:
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1. Otwarcie obrad Rady Gminy, powitanie radnych, sołtysów, gości zaproszonych.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Informacja  o  międzysesyjnej  działalności  Wójta  Gminy  tj.  w  okresie  od
17 stycznia 2023 r. do 22 lutego 2023 roku.

4.Przedstawienie  Informacji  o  wykorzystaniu  środków  z  Funduszu
Przeciwdziałania COVID-19 za 2022 rok.

5. Przedstawienie  Informacji  o  wykorzystaniu  środków  z  Funduszu  Pomocy  za
2022 rok.

6. Przyjęcie  sprawozdania  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez
jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2022.

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał:

a) zmieniająca Uchwałę Nr VI/80/2019 Rady Gminy Augustów z dnia 28 maja
2019 r. w sprawie nadania Statutu Gminy Augustów;

b) w  sprawie  zasad  i  trybu  przeprowadzenia  konsultacji  z  mieszkańcami
miejscowości Kolnica Nowa na temat zaopiniowania statutu sołectwa;

c) w sprawie programu opieki  nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie gminy Augustów w 2023 roku;

d)  zmieniająca  uchwałę  Nr  XXX/295/2022  Rady  Gminy  Augustów  z  dnia
13 czerwca 2022 r. w sprawie przyjęcia Programu „Posiłek w szkole i w domu” w
Gminie Augustów na lata 2022-2023;

e)  w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024
roku;

f) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do Stowarzyszenia
"Augustowsko-Biebrzański Park Turystyczny".

g) w sprawie zmiany budżetu gminy Augustów na rok 2023;

h) w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy na lata 2023 –
2027.

8. Wolne wnioski.

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.

10. Zamknięcie obrad Rady Gminy.
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Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie porządek obrad.

Wyniki głosowania: 

ZA: 13 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 0,  NIEOBECNI: 2

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt 3. 

Informacja  o  międzysesyjnej  działalności  Wójta  Gminy  tj.  w  okresie  od
17 stycznia 2023 r. do 22 lutego 2023 roku.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:04:22/.

Zbigniew  Buksiński  –  Wójt  Gminy  omówił  międzysesyjną  działalność  Wójta
Gminy tj. od 17 stycznia 2023 r. do 22 lutego 2023 roku oraz przedstawił sposób
realizacji  uchwał  podjętych  na XXXVI sesji  Rady  Gminy  Augustów  w dniu
17 stycznia 2023 r.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt   4  .      

Przedstawienie  Informacji  o  wykorzystaniu  środków  z  Funduszu
Przeciwdziałania COVID-19 za 2022 rok.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:16:50/.

Małgorzata Zalewska – Skarbnik Gminy  powiedziała, że w 2022 roku wydano
5.165.656,27 zł środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 zgromadzonych
na oddzielnym rachunku bankowym. Środki były przeznaczone na szereg działań,
m.in. na transport do punktu szczepień – wydano 80 zł. Kolejne zadanie to „Korpus
Wsparcia Seniorów” wydano 11 124,65 zł. Programem Korpus Wsparcia Seniorów
objętych było 14 seniorów w wieku 65 lat i powyżej. Kolejny program to „Dodatek
węglowy” na rok 2022. W 2022 roku wypłacono 579 dodatków węglowych. Koszt
programu  wraz  z  kosztami  obsługi  wyniósł  -1.771.659,50  zł. Na  realizację
programu „Dodatki dla gospodarstw domowych” wydano 1.40.052,18 zł, czego na
814 dodatków wydano 1.392.500 zł, w tym na drewno 534 dodatki po 1.000 zł, na
gaz – 7 dodatków po 500 zł, na olej opałowy 21 dodatków po 2.000 zł oraz na
pellet i biomasę 271 dodatków po 3.000 zł. Na realizację programu „Dodatki dla
podmiotów wrażliwych” wydano 112 058,94 zł. W ramach „Programu Rządowego
Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych” na rok 2022 na realizację
zadania „Rozbudowa ciągu drogowego dróg gm. Rutki Stare - Turówka - Żarnowo
Trzecie, gm. Augustów” ze środków Programu Polski Ład wydano 3.800.000 zł.
Odsetki od środków z Rządowego Funduszu Inwestycji  Lokalnych, które gmina
pozyskała  w  roku  2021,  wyniosły  326,62  zł.  Środki  te  w  2022  roku  zostały
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przeznaczone na zadanie ”Zakup garażu blaszanego z wykonaniem podbudowy do
OSP w Rutkach Starych”.

Uwag nie zgłoszono. 

Ad. pkt   5  .      

Przedstawienie Informacji o wykorzystaniu środków z Funduszu Pomocy za
2022 rok.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:19:37/.

Małgorzata Zalewska – Skarbnik Gminy powiedziała, że środki Funduszu Pomocy
przeznaczone są na realizację zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w
związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Wydatkowano kwotę
w wysokości 322.696,60 zł. „Świadczenie z art. 13 ustawy o pomocy obywatelom
Ukrainy  wraz  z  kosztami  obsługi”  dotyczyło  opłat  40  zł  od  osoby  za
zakwaterowanie obywateli  Ukrainy na terenie naszej  gminy. Wydano na ten cel
264.280 zł, koszty obsługi zadania wyniosły 592 zł. Wydatki związane z nadaniem
numeru Pesel obywatelom Ukrainy wyniosły 3.153,60 zł. Na dodatkowe zadania
oświatowe związane z edukacją dzieci z Ukrainy w 2022 roku wydano 15.580 zł.
Edukacja  prowadzona była w SP Białobrzegi,  SP Kolnica oraz w SP Żarnowo.
Wydatki  na  zadanie  „Posiłek  dla  dzieci  i  młodzieży”  za  rok  2022  wyniosły
4.185,20  zł,  z  tego  świadczenia  korzystało  16  uczniów. Świadczenie  rodzinne
przyznano 23 dzieciom.  Wydatki poniesione na ten cel wyniosły 15 627,80 zł. Na
jednorazowe świadczenie pieniężne w wysokości 300 zł wydano 19 278,00 zł wraz
z kosztami obsługi. 

Uwag nie zgłoszono. 

Ad. pkt   6  .      

Przyjęcie  sprawozdania  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na
poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych
przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2022.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:21:30/.

Zdzisław  Chmielewski  –  Zastępca  Wójta powiedział,  że  sprawozdanie  zostało
szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji.  Przypomniał,  że do 31 sierpnia
2022 roku były 4 stopnie awansu nauczycieli a od 1 września 2022 roku są trzy
stopnie.  Nauczyciel  stażysta  i  kontraktowy  jest  zamieniony  na  nauczyciela
początkującego.  Wynagrodzenie jest naliczane od kwoty bazowej – 3.537,80 zł. W
ubiegłym roku nauczyciele dyplomowani nie wypracowali swojego wynagrodzenia
i należało wypłacić 36.575,95 zł, tj. 508 zł rocznie dla nauczyciela.  
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Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,
Kultury i Spraw Społecznych Rady Gminy Augustów o przedstawienie opinii w
sprawie sprawozdania.

Radny Marek Sujata – Przewodniczący Komisji  powiedział, że Komisja wydała
pozytywną opinię /00:24:04/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:

ZA: 13 głosów, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH: 0, NIEOBECNI: 2

Wykaz głosowań imiennych oraz sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń
nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach
prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu  terytorialnego  za  rok  2022  stanowią
załączniki do protokołu.

Ad. pkt   7  .      

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał:

a) zmieniająca Uchwałę Nr VI/80/2019 Rady Gminy Augustów z dnia 28 maja
2019 r. w sprawie nadania Statutu Gminy Augustów;

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:24:50/.

Wójt  Gminy powiedział,  że  zmiana w statucie  Gminy jest  związana  ze  zmianą
nazwy miejscowości i sołectwa z Kolnica BSD na Kolnica Nowa. Nowa nazwa
została zaakceptowana przez Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji.
W statucie Gminy w wykazie sołectw pod pozycją 13 figurowała nazwa Kolnica
BSD. Niniejszą uchwałą zmieniamy zapis na nazwę sołectwa Kolnica Nowa. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,
Kultury i Spraw Społecznych Rady Gminy Augustów o przedstawienie opinii w
sprawie projektu uchwały.

Radny Marek Sujata – Przewodniczący Komisji  powiedział, że Komisja wydała
pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:26:08/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:

ZA: 13 głosów, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH: 0, NIEOBECNI: 2
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Wykaz  głosowań  imiennych  oraz  Uchwała  nr  XXXVII/351/2023  Rady  Gminy
Augustów  z  dnia  22  lutego  2023  r.  zmieniająca  Uchwałę  Nr  VI/80/2019  Rady
Gminy  Augustów  z  dnia  28  maja  2019  r.  w  sprawie  nadania  Statutu  Gminy
Augustów stanowią załączniki do protokołu.

b)  w  sprawie  zasad  i  trybu  przeprowadzenia  konsultacji  z  mieszkańcami
miejscowości Kolnica Nowa na temat zaopiniowania statutu sołectwa;

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:26:50/.

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy powiedział, że została utworzona nowa nazwa
sołectwa i jest obowiązek przeprowadzenia konsultacji społecznych w celu nadania
statutu  sołectwu.  Konsultacje  odbędą  się  do  dnia  31  marca  2023  r.  w  formie
spotkania z mieszkańcami na zebraniu wiejskim. Wójt stwierdził, że na kolejnej
sesji powinien być przyjęty nowy statut tego sołectwa. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,
Kultury i Spraw Społecznych Rady Gminy Augustów o przedstawienie opinii w
sprawie projektu uchwały.

Radny Marek Sujata – Przewodniczący Komisji  powiedział, że Komisja wydała
pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:28:00/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:

ZA: 13 głosów, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH: 0, NIEOBECNI: 2

Wykaz  głosowań  imiennych  oraz  Uchwała  nr  XXXVII/352/2023  Rady  Gminy
Augustów  z  dnia  22  lutego  2023  r.  w  sprawie  zasad  i  trybu  przeprowadzenia
konsultacji z mieszkańcami miejscowości Kolnica Nowa na temat zaopiniowania
statutu sołectwa stanowią załączniki do protokołu.

c)  w  sprawie  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Augustów w 2023 roku;

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:28:50/.

Zdzisław  Chmielewski  –  Zastępca  Wójta powiedział,  że  program  został
szczegółowo  omówiony  na  posiedzeniu  Komisji.  Stwierdził,  że  otrzymano
pozytywne opinie od Powiatowego Lekarza Weterynarii, od Kół Łowieckich, od
Augustowskiego  Stowarzyszenia  Opieki  nad  Zwierzętami  „Kudłacz”.
Ogólnopolska Fundacja  na Rzecz  Ochrony Zwierząt  ,,ZWIERZ” zgłosiła  uwagi
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m.in.  odnośnie  podziału  środków  finansowych  w  zakresie  dokarmiania
wolnożyjących kotów. W programie jest zabezpieczona kwota w wysokości ponad
180 tys. zł. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu,
Planowania,  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  Rady  Gminy  Augustów
o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.

Radny  Henryk  Karczewski  –  Przewodniczący  Komisji  powiedział,  że  Komisja
wydała pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:30:37/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:

ZA: 13 głosów, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH: 0, NIEOBECNI: 2

Wykaz  głosowań  imiennych  oraz  Uchwała  nr  XXXVII/353/2023  Rady  Gminy
Augustów z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Augustów
w 2023 roku stanowią załączniki do protokołu.

d)  zmieniająca  uchwałę  Nr  XXX/295/2022  Rady  Gminy  Augustów  z  dnia
13 czerwca 2022 r. w sprawie przyjęcia Programu „Posiłek w szkole i w domu”
w Gminie Augustów na lata 2022-2023;

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:31:25/.

Pani Katarzyna Rzepnicka – p.o. Kierownika GOPS  powiedziała, że zmiana w
uchwale  dotyczy  zmiany  w  załączniku  w  zakresie  wysokości  kryterium
dochodowego uprawniającego do otrzymania pomocy z 150% do 200%. Dla osoby
samotnie gospodarującej kryterium wynosi 1552 zł a dla osoby w rodzinie 1200 zł. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,
Kultury i Spraw Społecznych Rady Gminy Augustów o przedstawienie opinii w
sprawie projektu uchwały.

Radny Marek Sujata – Przewodniczący Komisji  powiedział, że Komisja wydała
pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:32:37/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.
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Wyniki głosowania:

ZA: 13 głosów, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH: 0, NIEOBECNI: 2

Wykaz  głosowań  imiennych  oraz  Uchwała  nr  XXXVII/354/2023  Rady  Gminy
Augustów z dnia 22 lutego 2023 r. zmieniająca uchwałę Nr XXX/295/2022 Rady
Gminy  Augustów  z  dnia  13  czerwca  2022  r.  w  sprawie  przyjęcia  Programu
„Posiłek w szkole i  w domu” w Gminie Augustów na lata 2022-2023 stanowią
załączniki do protokołu.

e)  w sprawie  niewyrażenia  zgody na  wyodrębnienie  funduszu  sołeckiego  w
2024 roku;

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:33:16/.

Wójt Gminy  powiedział,  że do dnia 31 marca 2023 r.  należy wyrazić zgodę na
wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy w 2024 roku. W tym roku
wysokość  funduszu  sołeckiego  wyniosłaby  ponad  700  tys.  zł.  Podzielenie  tych
środków  na  36  sołectw  może  wiązać  się  z  niewykorzystaniem  tym  środków
celowo.  Sołtysi  mają prawo o ujęcie  danego zadania  inwestycyjnego w ramach
budżetu  na  kolejny  rok  do  30  września.  Wójt  powiedział,  że  środki  nie  są
ograniczane dla sołectw. Wójt powiedział, że jeśli sołectwa mają ważne wydatki i
inwestycje do zrealizowania to wniosek może być złożony do budżetu gminy a
następnie  będzie  rozpatrywany.  Wójt  powiedział,  że  są  sołectwa,  w  których
mieszkańcy  nie  mają  zadań  do  zrealizowania  i  wydatkowania  z  funduszu
sołeckiego.  Stąd  propozycja  zawieszenia  funduszu  sołeckiego  na  następny  rok.
Wójt powiedział,  że po przetargach okazuje się,  że obecnie brakuje środków w
kwocie  prawie  1,5  mln  zł  na  inwestycje  dotyczące  przebudowy  dróg.  Dzięki
niewyodrębnieniu funduszu sołeckiego w budżecie  to  część  środków z budżetu
można przeznaczyć na tą większą inwestycję. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu,
Planowania,  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  Rady  Gminy  Augustów
o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.

Radny  Henryk  Karczewski  –  Przewodniczący  Komisji  powiedział,  że  Komisja
wydała pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:36:23/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:

ZA: 12 głosów, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH: 1, NIEOBECNI: 2
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Wykaz  głosowań  imiennych  oraz  Uchwała  nr  XXXVII/355/2023  Rady  Gminy
Augustów  z  dnia  22  lutego  2023  r.  w  sprawie  niewyrażenia  zgody  na
wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2024 roku stanowią załączniki do protokołu.

f)  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  oraz  przystąpienie  do
Stowarzyszenia "Augustowsko-Biebrzański Park Turystyczny";

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:37:11/.

Wójt  Gminy  powiedział,  że  zostanie  utworzone  stowarzyszenie  "Augustowsko-
Biebrzański  Park  Turystyczny".  Jego  głównym  celem  będzie  poprawa
atrakcyjności  obszaru  partnerstwa  jako  miejsca  do  zamieszkania,  pracy  i
wypoczynku  poprzez  tworzenie  warunków  do  rozwoju  społeczności  lokalnej,
poprawę infrastruktury technicznej, oraz jakości usług społecznych. Wójt dodał, że
trwa okres finansowania na lata 2021-2027 i gmina przygotowuje się do poboru
środków w ramach programów z dofinansowaniem. W przypadku skorzystania z
programów należy przynależeć do stowarzyszenia, które ma opracowaną strategię
rozwoju. Stowarzyszenie złoży wnioski, które będą realizowane na terenie danej
gminy. Jeśli  w budżecie  Urzędu Marszałkowskiego będą środki to nasza gmina
przystąpi  do  konkursu  w  celu  realizacji  zadań  dotyczących  np.  odnawialnych
źródeł  energii.  Bez  uczestnictwa  w stowarzyszeniu  gmina  zostanie  pozbawiona
możliwości ubiegania się o dodatkowe środki w przyszłości. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,
Kultury i Spraw Społecznych Rady Gminy Augustów o przedstawienie opinii w
sprawie projektu uchwały.

Radny Marek Sujata – Przewodniczący Komisji  powiedział, że Komisja wydała
pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:39:37/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:

ZA: 13 głosów, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH: 0, NIEOBECNI: 2

Wykaz  głosowań  imiennych  oraz  Uchwała  nr  XXXVII/356/2023  Rady  Gminy
Augustów z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz
przystąpienie  do  Stowarzyszenia  "Augustowsko-Biebrzański  Park  Turystyczny"
stanowią załączniki do protokołu.

g) w sprawie zmiany budżetu gminy Augustów na rok 2023;

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:41:12/.
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Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budżecie. 

Zmiany planowanych dochodów.

Zwiększa  się  planowane dochody o 975 zł  z  tytułu środków z Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku za wydane
zaświadczenia  o  dochodach  (dział  900  -  Gospodarka  komunalna  i  ochrona
środowiska).

Zmiany planowanych wydatków.

W dziale 600 – Transport i łączność zwiększają się wydatki majątkowe o 1.500.000
zł na zadanie

„Przebudowa sieci dróg gminnych w Gminie Augustów”. Zadanie to realizowane
jest  w  ramach  Programu  Polski  Ład.  Dofinansowanie  wyniesie  6.175.000zł.
Zwiększenie  wydatków  związane  jest  z  otwarciem  ofert  przetargowych  na  to
zadanie. Po zmianie środki na to zadanie zabezpieczono w wysokości 8.000.000 zł.

W dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska:

- przenosi się wydatki w kwocie 300 zł na zakup karmy dla kotów wolnożyjących

- zwiększa się wydatki w kwocie 975 zł na wynagrodzenia i pochodne za wydane
zaświadczenia o dochodach do WFOŚiGW.

Wprowadzone zmiany zwiększają planowanych deficyt budżetu o 1.500.000 zł do
kwoty 4.360.810,98 zł.

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu,
Planowania,  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  Rady  Gminy  Augustów
o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.

Radny  Henryk  Karczewski  –  Przewodniczący  Komisji  powiedział,  że  Komisja
wydała pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:42:38/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:

ZA: 13 głosów, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH: 0, NIEOBECNI: 2

Wykaz  głosowań  imiennych  oraz  Uchwała  nr  XXXVII/357/2023  Rady  Gminy
Augustów z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie zmiany budżetu gminy Augustów na
rok 2023 stanowią załączniki do protokołu.
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h) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023 –
2027.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:43:23/.

Skarbnik  Gminy powiedziała,  że  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy
Augustów na lata 2023-2027 aktualizuje się dane dla roku 2023.

Na rok 2023 zwiększa się planowane dochody bieżące o 41.123,02 zł do kwoty
29.416.091,02 zł. Dochody ogółem wzrastają do kwoty 40.129.041,90 zł, dochody
majątkowe nie ulegają zmianie i wynoszą 10.712.950,88 zł.

Wydatki  ogółem  na  rok  2023  zwiększają  się  o  1.541.123,02  zł  do  wysokości
44.489.852,88  zł,  w  tym  wydatki  bieżące  28.961.248,88  zł  -  zwiększenie  o
41.123,02  zł,  wydatki  majątkowe  zwiększają  się  o  1.500.000  zł  i  wynoszą
15.528.604 zł.

Wynik budżetu: wprowadzone zmiany zwiększają o 1.500.000 zł niedobór budżetu
do wysokości 4.360.810,98 zł.

Przychody  budżetu  na  rok  2023  zwiększają  się  o  1.500.000  zł  do  kwoty
5.160.766,98 zł. Przychody stanowią wolne środki w wysokości 2.988.319,70 zł
(bez zmian), nadwyżka z lat ubiegłych - 2.148.341,28 zł (zwiększenie o 1.500.000
zł) oraz spłaty udzielonych pożyczek w latach ubiegłych - 24.106 zł( bez zmian).
Planowane rozchody nie ulegają zmianie i wynoszą 799.956 zł.

Różnica między dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi nie uległa zmianie i
wynosi 454.842,14 zł.

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu,
Planowania,  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  Rady  Gminy  Augustów
o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.

Radny  Henryk  Karczewski  –  Przewodniczący  Komisji  powiedział,  że  Komisja
wydała pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:45:50/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:

ZA: 13 głosów, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH: 0, NIEOBECNI: 2
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Wykaz  głosowań  imiennych  oraz  Uchwała  nr  XXXVII/358/2023  Rady  Gminy
Augustów  z  dnia  22  lutego  2023  r.  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy na lata 2023 – 2027 stanowią załączniki do protokołu.

Ad. pkt   8  .   

Wolne wnioski.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:46:47/.

Wójt Gminy przypomniał, że do końca lutego br. rolnicy mogą składać wnioski o
zwrot  akcyzy  na  paliwo.  Ponadto  można  zgłaszać  folię  rolniczą  do  odbioru.
Następnie Wójt wspomniał, że gmina stara się o środki z budżetu państwa na zakup
samochodu  strażackiego  do  OSP Kolnica.  Należy  dofinansować  to  zadanie  w
kwocie ok. 400 tys. zł. 

Wójt  stwierdził,  że  na  najbliższej  sesji  planowane  jest  uruchomienie  programu
dotacji  do  budowy przydomowych  oczyszczalni  ścieków.  Zostanie  opracowany
regulamin.  To  zadanie  będzie  realizowane  w  ramach  posiadanych  środków  na
wodociągowanie i kanalizację.

Ponadto Wójt powiedział na temat własności mostu na świętym miejscu. Wszystkie
działki drogowe, które gmina miała wpisane nad rzeką Rospudą zostały zniesione,
nie są już własnością gminy. Teren świętego miejsca jest terenem Skarbu Państwa i
Lasów Państwowych. 

Wójt  powiedział,  że  są  problemy  podczas  sporządzania  projektu  kanalizacji  w
Kolnicy  Nowej.  Gmina  w  dalszym  ciągu  nie  otrzymała  od  Instytutu  Włókien
Naturalnych zgody na nowe usytuowanie oczyszczalni ścieków. Bez zgody gmina
nie  może  wystąpić  do  Starostwa  o  pozwolenie  na  budowę  i  rozpoczęcie  tej
inwestycji. 

Wójt poinformował, że w najbliższą sobotę o godz. 14.00 odbędzie się spotkanie z
Panem Wicepremierem Jackiem Sasinem. 

Sołtys Jerzy Dębski  zapytał  czy będzie  realizowane zadanie  dotyczące montażu
ogniw fotowoltaicznych /00:52:07/. 

Wójt  Gminy odpowiedział,  że  do  Programu  Polski  Ład  składano  wniosek  o
dofinansowanie tego zadania, lecz gmina nie otrzymała środków na ten cel. Wójt
dodał, że może w nowym rozdaniu finansowym na lata 2021-2027 będą środki i
wówczas gmina na pewno przystąpi z wnioskiem o realizację. Wójt stwierdził, że
trzeba będzie zaktualizować listę osób chętnych do udziału w tym przedsięwzięciu.
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Ad. pkt   9  .   

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:53:31/.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół był wyłożony do publicznego
wglądu i radni zapoznali się z jego treścią. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu. 

Wyniki głosowania:

ZA: 12 głosów, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH: 1, NIEOBECNI: 2

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt   10  .   

Zamknięcie obrad Rady Gminy.

Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  zamknięciu  obrad  /
00:54:11/.

Po  wyczerpaniu  tematyki  Przewodnicząca  Rady  zamknęła  XXXVII  sesję  Rady
Gminy Augustów ok. godziny 1102.

Przewodnicząca Rady Gminy

                Ewa Frąckiewicz 

Protokółowała:

        Katarzyna Szczęsna
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